# 康樂性社團

### **Recreational Clubs**

以學習休閒活動技能,提倡正當娛樂生活為宗旨, 可分為音樂、舞蹈、康輔、技能表演等類型社團。



德州撲克社 AK Poker

拉密&知識問答遊戲社 Rummikub & Quiz Game Club

魔術社 Magic Club

麻將研究社 Mahjong Club

嘻哈文化研究社 Hiphop Club

火舞社 Fire Dance Club

桌上型遊戲社 Board Game Club

國際標準舞社 Ballroom Dance

熱舞社 HIP-HOP Dance Club

昕韻手語社 SignLanguage Club

晨型人社 Dawn Catcher

師大合唱團 NTNU Chorus

口琴研究社 Harmonica Club

師大國樂社 NTNU Chinese Music Club

熱音社 Hot Music Club

吉他社 Guitar

管樂隊 Symphony Band



# 德州撲克社

#### **AK Poker**

對德州撲克有興趣的朋友歡迎加入我們社團,本社於 2022 年新創成立,社課會教導如何用正確觀念,學習德州撲克這項競技運動,未來社課會有各種比賽方式,以及北區大學錦標賽,這聽起來不錯對吧?為何不加入我們,讓我們沉浸於撲克世界!

If you are interested in playing Texas Hold'em Poker, welcome to join us! NTNU AK Poker Club is newly established in 2022. In club classes, we are going to host many type of games, e.g., SNG, MTT and HU. We also teach latest knowledge and concepts to improve your poker skills. Above all, we'll participate in a College MTT in Northern Taiwan. That sounds good, right? Why not just join us and enjoy ourselves in the Poker World!









ntnuakpokerclub@gmail.com



師大德州撲克社

# 拉密&知識問答遊戲社

#### Rummikub & Quiz Game Club

#### 本社團行兩大類活動:

- 1. 研討拉密牌, 並進行教學與互相切磋, 並定期舉辦比賽。
- 2. 舉辦知識類遊戲比賽,舉凡天才衝衝衝上的 tempo 遊戲、金頭腦的益智問答、亦或是一站到底的常識問答都可能舉辦,一起來腦力激盪吧! 歡迎各位喜歡拉密或知識王的同學前來參加,想來就來沒有壓力~

This club will be performing two main themes:

- 1. Playing the Rummikub game, racing against your friend.
- 2. Playing puzzle games, for example: guess a riddle, Who Wants to be a Millionaire, etc.

We have no pressure in this club, just come when you want.







- knowledgeking1111@gmail.com
- 師大拉密 & 知識問答遊戲社 & 誰是知識王大會
- IG:knowledgeking945

# 魔術社

### **Magic Club**

我們將用一整年的時間,帶你一窺魔術師的生活,並且實際體驗。 這絕對是全台前所未有的魔術社活動型態!百聞不如一見…

Do you want to be a magician?

Come and join us!





jokerthefool1120@gmail.com



台師大魔術

# 麻將研究社

### **Mahjong Club**

麻將研究社為 109 學年度新成立的社團,旨在研究麻將的玩法與奧妙,並且提供機會讓社團成員認識彼此、互相交流。未來,麻將研究社會辦理各種校內外的比賽! 歡迎加入麻將研究社!!

Mahjong Club which was established in 2020, aims to research the game and the amaze of the Mahjong and provide the chances with all of the club members to know each other. Mahjong Club will hold any kind of contests in the future.

Welcome to the Mahjong Club!!







- mahjong.ntnu@gmail.com
- 臺師大麻將研究社
- ig: mahjong.ntnu
  line at: @074htvuu

### 嘻哈文化研究社

#### **Hiphop Club**

堅定、維持我們的精神,讓喜歡嘻哈文化、饒舌、以及在嘻哈音樂製作上面有 興趣的學生們一個環境。

除此之外,帶給新人做音樂正確的態度與觀念,誓為讓師大嘻研的音樂風格在各大嘻研社團獨樹一格。

Maintaining our spirit, that is, developing the hip-hop culture in NTNU, and provide an environment for those who like hip-hop culture, rap lyrics, and melody arrangement.

Moreover, bringing proper attitude and concept of making music (including composing, lyrics, arrangement and sense)

We're ready for devoting ourselves to making the genre and characteristic of NTNU Hiphop Club unique and dazzling.







- jing891127@gmail.com
- MTNU Hiphop 臺師大嘻哈文化研究社
- https://www.instagram.com/ntnuhiphop/

# 火舞社

#### Fire Dance Club

火舞是一種融合舞蹈與雜技的表演,操縱火、與火互動的藝術。不管你是否會經接觸或是看過火舞表演,師大火舞社都可以提供你對於火舞完整的資訊。如果你想要更精進火舞,甚至想要站上街頭表演,或是其他更大的舞台,我們也都可以提供相關資訊及技術。我們想要邀請對火舞有興趣的同好或是想更精進自己技術的同學,或是想了解火舞是什麼、到底安不安全的人一起過來與我們上社課。課程中我們會解釋火舞的起源、發展史、表演藝術、用火安全、燃料使用,告訴大家什麼是火舞。

We are able to provide all kinds of information about fire dance for you. For anyone who desires to become a fire performer, we can teach you all the technique and knowledge. Now, we invite you-- sharing common interest or trying to be a better fire dancer, even just eager to witness how playing fire with safety-- to join in our club time. In the club, we'll tell you the origin of fire dance and its evolution, and also the security of fuel and fire using.







- ntnufd2120@gmail.com
- 臺師大火舞社 NTNUFD
- https://www.facebook.com/groups/1459564927686247/

# 桌上型遊戲社

#### **Board Game Club**

本社名為「桌上型遊戲社」,致力於鑽研、推廣各式桌上型遊戲。本社擁有超過 400 盒桌遊,透過舉辦如狼人殺之夜及主題型課等活動,拓展大眾對桌遊的認識與興趣,也促進夥伴間的交流與理解。我們會在社課進行桌遊教學,平時綜合大樓 4 樓社團辦公室也常常會有社員在玩桌遊,無論是不是社員都歡迎大家一起來!

Our club is called "Board Game Club" and is dedicated to researching and promoting all kinds of board games. We have more than 400 boxes of board games. By organizing activities such as werewolf killing nights and theme-based classes, the public's knowledge and interest in board games are expanded, and communication and understanding between partners are also promoted. We have classes for board-game-teaching, and we will play board games in the club office at 416 classroom General Building, come and join us!







- ntnubgc666@gmail.com
- 師大桌遊社
- https://www.facebook.com/NTNUBGC/?fref=ts

# 國際標準舞社

#### **Ballroom Dance**

#### 歡迎參加師大國標舞社!

你以為國標舞都只有老人在跳嗎?跳國標舞需要基礎嗎?需要完美的身材嗎?

其實年輕人非常適合透過國標舞,展現優美體態、熱情自信,本社主攻拉熱情奔放的拉丁 舞科:倫巴、恰恰恰、捷舞、森巴、鬥牛舞。我們歡迎沒有基礎,但想要跳舞、喜歡表演 的你/妳,我們可以一起練舞、表演、比賽,即使萬事起頭難,然而擁有志同道合的夥伴, 絕對可以讓你沉浸在美妙的舞蹈中。一起跟我們發現不一樣的自己吧!

Welcome to NTNU Ballroom Dance Club! NTNU Ballroom Dance Club majors in Latin dance, such as Cha-Cha-Cha, Rumba, Jive, Samba, Paso doble. With common dreams, we are together here. Dance wish us and be crazy and happy forever:))) You definitely can't miss this if you come to NTNU!!! Come to join us~









ntnubdc20th@gmail.com



師大國標舞社

### 熱舞社

#### **HIP-HOP Dance Club**

YO~大家好! 歡迎大家來到師大! 臺師大熱舞社是由一群熱愛跳舞的人創立的大家庭,不 論你是否曾經接觸過舞蹈,我們這邊都有最棒的跳舞環境跟社團體驗。目前熱舞社有 Hip Hop、Girl Style、Popping、Locking、Waacking、House 等舞風的教學與資源,提供給 所有愛跳舞的人最優質的環境。

除了練舞及老師的社課之外,我們也有許多好玩的活動,我們會定期舉辦舞展,給社員們一個發光發熱的舞台。不論是本校學生、鄰近臺師大的外校生、高中學弟妹、在外打拼的舞蹈愛好者、想上台表現自己的人,師大熱舞都歡迎你來跳!這裡,就是你的家!

If you are a dance enthusiast, the NTNU Dance Club will be the perfect place for you to rev up your passion for dance! We have a diverse community and our members include students graduating from the school, students from neighboring universities, high school students and even adults. Lessons are conveniently held at NTNU and membership is open to everyone. What's more, a basic membership fee is all that is needed, so sign up and you're good to go!







- bebe4951@yahoo.com.tw
- 臺師大熱舞社 HDC
- https://www.facebook.com/TaiShiDahdcReWuShe?fref=ts

# 昕韻手語社

#### SignLanguage Club

听韻手語社讓每個對手語有興趣的人有溫暖的家。平時致力於推廣手語,提供多種交流與表演手語的平臺,以及多樣的活動。此外,有專業又活潑的手譯員老師提供日常簡單手語對話和手語歌教學。除了學期初的迎新晚會外,我們在學期末時,也會有成果展。昕韻是一個溫馨的家庭,重視成員間的情感交流。你在找尋一種歸屬感與感動嗎?你想了解手語的樂趣嗎?相信昕韻絕對是你最佳的選擇。\*\(^o^)/\*

Welcome to NTNU Sign Language Club! We have courses to teach sign language, and we also hold many exciting and interesting activities to let more people know about sign language. Besides, at the end of a semester, we hold a show to display our achievements. NTNU Sign Language Club is a warm and lovely family. If you want to make friends and enjoy sign language, then NTNU Sign Language Club will be your best choice. Welcome to join us. \*\(^o^)/\*







- ntnusign@yahoo.com.tw
- 臺師大昕韻手語社 NTNU Sign Language Club
- http://www.plurk.com/ntnusign

# 晨型人社

#### Dawn Catcher

師大晨型人社核心理念是「提早去做就會成功」,以此發展出晨運活動,因為運動可以讓 精神力被鍛鍊而變強。也希望透過生活、成長講座讓社員提早思考「在大學期間我想成為 什麼樣的人?」、「在大學期間我想怎麼生活?」等,藉由團體討論及分享,加上運動的 實踐,讓計員藉運動舒展身體的疲憊,也藉由講座舒展迷茫的心情。

歷年我們也會參與菁英校園青年會舉辦的排球比賽,與全國各大專院校以及海外國際學校 交流,藉此認識不同領域的學長姐並獲得超多資源和經驗值。晨型人社等著你!

The core ideology of NTNU DAWN CATCHER Club is that "If you do it in advance, you'll succeed." In light of this, we arrange our "Dawn Exercise Program". Exercising at dawn can train mental health and make it stronger.

Moreover, we want to make our club member to think in advance for "What kind of person do I want to be in college?" through the life-grown lectures.

We also participate in the volleyball competition organized by the Elite Youth Club, and have communication with other colleges and universities across the country and overseas.

ant to be a "non-normal" person at Normal University? NTNU DAWN CATCHER is waiting for you!









prinjana111@gmail.com



NTNU 晨型人社

### 師大合唱團

#### **NTNU Chorus**

師大合唱團自民國 49 年創立,目前已經邁入第 63 屆。自創立之初,師大合唱團便一直秉持著「以音樂美化社會、以合唱淨化心靈」的理念,致力於推廣合唱音樂及發揚精緻人聲藝術。團內現任指揮為劉曉書老師,每學年皆定期舉辦期末音樂會及暑期巡迴音樂會,走遍臺灣各地,使合唱之美深入人心。近年來,除傳統藝術及宗教曲目,本團亦演唱異國民謠、英語流行樂等多元歌曲,並適時結合弦樂、擊樂等,以期引起觀眾共鳴,從而鼓舞人心。

Since 1960, NTNU Chorus has always done our outmost to promote chorus. This year is our 62th year, and we are working the best to move on the 63st. Currently, we have Annabel Liu as our conductor. Besides the concert at the end of the first semester in every year, we also have a concert tour in summer, traveling around Taiwan to spread the art of chorus. In recent years, to pursue rich and diverse performance, NTNU Chorus not only sings traditional pieces but also we have foreign folk songs, western pop songs in our repertoire. Also, we would add string, percussion instruments to make our music entertaining and touching to the audience.







- ntnuchorus.63rd@gmail.com
- 師大合唱團
- Instagram: ntnu\_chorus

# 口琴研究社

#### Harmonica Club

師大口琴社志在提供一個可以自由玩口琴以及與同儕互相磨練琴藝的空間,豐富的樂譜資源及親切有耐心的學長姐將帶領你/妳循序漸進地踏入音樂世界,除了能體驗獨奏的隨性及合奏的磅礴,也能利用口琴服務人群(如:我們曾到養老院演奏給老人聽)、藉由口琴認識外校的口琴同好,讓你擁有更多元、更有意義的大學生活!還在猶豫該選什麼社團嗎?小巧簡單、方便攜帶的口琴是最好的選擇!即使沒有音樂底子的人也能輕鬆上手!師大口琴社誠摯邀請你加入我們這個溫馨的大家庭!

NTNU Harmonica Club can offer you not only harmonica skills but also precious friendship. You will enjoy music and even share the joy with others through harmonica. We have classes every week and also have other activities like going hiking and voluntary works. JOIN US!!!! If you can't play the harmonica at all, you can also come to learn.









408211281@gapps.ntnu.edu.tw



師大口琴研究社

### 師大國樂社

#### NTNU Chinese Music Club

師大國樂社成立迄今已邁入第70年,數次榮獲全國學生音樂比賽特優獎項,在校內、外皆發揮精湛演出水準。我們提供每週一次配合個人程度的學習課程,也有能讓初學者享受國樂合奏樂趣的實驗團。當然,也會舉辦年度音樂會與教學觀摩會,並積極組隊參加全國學生音樂比賽,培養社員比賽經驗與觀摩、學習的機會。此外,我們也舉辦出遊、國樂週等活動,希望能將對國樂的喜愛傳遞給校內師生,推廣國樂的美好!無論你是初次邂逅國樂,抑或想延續與國樂的牽絆,歡迎加入我們一起玩音樂!

NTNU Chinese Music Club is where people interested in Chinese music gather together. No matter if you are a beginner or an old-timer, we can all enjoy music and have fun here.

-Musical Instrument Classes:

You are welcomed to learn musical instruments here as a beginner or non-beginner.

-Orchestra Practices:

Orchestra practices are held weekly to prepare for annual music competitions and other performances.

-Activities for Fun:

Other than musical events, welcoming party, karaoke meet-up, one-day trip, and several other events will also be held to help us get to know each other and have fun!







- ntnucmc69th@gmail.com
- 師大天籟國樂
- https://www.instagram.com/ntnucmc/

# 熱音社

#### Hot Music Club

你對音樂有興趣嗎?你對表演有興趣嗎?你對編曲或音控有興趣嗎?

無論你是新手或老手,都可以加入熱音的大家庭,在這裡,可以學習歌唱、keyboard、貝斯、吉他、爵士鼓,甚至編曲、架場、音控等等。在熱音,可以學到很多,但更重要的是,有一群一起玩音樂的夥伴。加入我們,一起精進自己,一起玩音樂、分享音樂,一起歡樂、一起嗨,共創這個歡樂又溫馨的熱音大家庭!

Are you interested in music? Are you interested in stage performance? Or creating your own music? How about sound engineering?

Whether you are experienced or not, you're welcomed to join Hot Music Club! In here, you can learn to sing, play keyboard, bass, guitar, drum. You can even learn about music production, sound engineering, and how to set the stage up before a performance. Most importantly, there are a group of people share the same interest. In here, we play and share music together, share happiness together, and play together. NTNU Hot Music Club sincerely invite you join our club, and create a happy, warm and family-like club!









ntnumra01@gmail.com



師大熱音社

### 吉他社

#### Guitar

師大吉他社融合民謠、熱音、指彈等,是個包容多元曲風的音樂性社團。會定期舉辦眾多 社課及例會,請講師帶大家學習音樂相關知識。且於每學期開設不同程度的吉他班,就算 沒學過也不用擔心!

社團也會提供表演機會,讓大家展現自我。還會舉辦吉他營,邀請優秀的師資幫助學員認識多元的曲風與精進吉他技巧。河仁傑、陳相合與劉雲平老師等吉他演奏者都由此出身!此外,吉他社具有完善的音響設備及燈光器材,讓有興趣者能夠實際操作學習。 歡迎熱愛音樂的你加入吉他社大家庭!

NTNU Guitar Club is an extraordinary club for people who enjoy music. We play not only acoustic music but also full-band style. We will also invite some lecturers to share their musical knowledge. The only qualification to join this club is a sincerer passion for music. Most important of all, performing opportunities are always open to all of our members. The best audio equipment and professional PA are available to support your music dream. SO what are you waiting for? THIS is the time for you to embrace your passion for music with NTNU Guitar Club!







- ntnu.guitar.club@gmail.com
- **f** 國立臺灣師範大學吉他社
- https://instagram.com/ntnu\_gtc?igshid=YmMyMTA2M2Y=

### 管樂隊

#### **Symphony Band**

國立臺灣師範大學管樂隊成立於 1950 年,每年皆擔任學校重要慶典之典禮樂曲演出,團內成員由本校音樂系以及來自不同科系,卻同樣熱愛音樂的好手所組成。經過不斷努力,樂團的名聲和成員隨之成長,本團也致力於提升自己的演奏水準與音樂素質。除了每年在臺灣固定舉辦的巡迴演出外,也會到國外交流演出,拓展視野。

NTNU Symphony Band was established in 1950. Most of the members are students in Music Department while others are fantastic players from different departments. We devote ourself to improving our performances quality. We also have some interaction and exchange with foreign countries. The experience of the exchange concerts and activities broaden our mind.







- ntnuwindband4@gmail.com
- NTNU BAND 師大管樂隊 粉絲專頁
- https://www.instagram.com/ntnu\_windband/